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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 05.03.2021 

o 18.11 h v zasadačke Obecného úradu v Lade 

 

Prítomní:  

Ján Katica, starosta obce 

Poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 5 

Ján Peter, Jozef Bečaver, Marián Kožlej,  Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Hlavná kontrolórka obce: Zdenka Pankuchová 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Privítal 

poslancov obecného zastupiteľstva, hlavnú kontrolórku obce a hosťa. Informoval, že 

rokovanie obecného zastupiteľstva sa uskutoční za dodržania potrebných protipandemických 

opatrení vyplývajúcich pre priestory štátnych orgánov a orgánov územnej samosprávy. 

Oznámil, že poslanci J. Žilka a J. Pazdič sú práceneschopní. Konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce navrhol za zapisovateľku Máriu Gállovú a za overovateľov zápisnice J. 

Holoďáka a M. Kožleja. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák  

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

 

3. Schválenie programu 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

    Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie zverejnený 

program 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva.     

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Návrh VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy 

a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021 

6. Správa o kontrole za II. polrok 2020 

7. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2020 

8. Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 

9. Návrh na vyradenie majetku v ZŠ Lada 

10. Prerokovanie žiadostí 

11. Diskusia 

12. Záver 
 



2 

 

 

Hlasovaním bol predložený program 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 185/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

 

- uznesenia: 158/2020 – 162/2020 – splnené 

- uznesenia: 164/2020 - 170/2020 – splnené 

- uznesenie: 171/2020 – v plnení  (zriadenie spoločného obecného úradu a zmluva o zriadení 

spoločného obecného úradu) 

- uznesenie: 172/2020 – v plnení (uzatvorenie dohôd o domácom kompostovaní) 

- uznesenia: 173/2020, 174/2020 – splnené 

- uznesenie: 175/2020 – v plnení (poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce pre mesto 

Prešov) 

- uznesenie: 176/2020 – v plnení (poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce pre mesto 

Svit) 

- uznesenia: 177/2020, 178/2020 – splnené 

- uznesenie: 180/2020 – v plnení (úprava územného plánu) 

- uznesenie: 181/2020 – splnené 

- uznesenie: 182/2020 – v plnení (odvodnenie cesty) 

- uznesenie: 184/2020 - splnené 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení vzatá na vedomie  prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 186/2021 

 
Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia prijatých uznesení obecného zastupiteľstva. 
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Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

5. Návrh VZN č. 1/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku materskej školy 

a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021. Poslancom 

bol návrh VZN spolu s podrobným výpočtom dotácie na mzdy a prevádzku MŠ, školskej 

jedálne, ŠKD zaslaný mailovou poštou. Návrh VZN č. 1/2021 bol zverejnený na úradnej tabuli 

a webovej stránke obce.  

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 187/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo         

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 1/2021 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku 

materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 3 Ján Peter, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Marián Kožlej 

 

6. Správa o kontrole za II. polrok 2020 

Starosta obce odovzdal slovo hlavnej kontrolórke obce Zdenke Pankuchovej, aby oboznámila 

poslancov so správou z kontroly za II. polrok roku 2020. Hlavná kontrolórka oznámila, že 

cieľom kontroly bolo dodržiavanie zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. Predmetom kontroly 

bola kontrola výdavkových pokladničných dokladov, náležitosti účtovných dokladov, 

vyhotovovanie účtovných dokladov, vedenie pokladničnej knihy, preskúmanie, kontrola 

a schválenie pokladničných dokladov. Pokladničné doklady ako preukázateľné účtovné 

záznamy obsahujú náležitosti podľa zákona o účtovníctve, boli preskúmané a overené 

základnou finančnou kontrolou zo strany zodpovedných zamestnancov. Druhou kontrolou bola 

kontrola dodržiavania a uplatňovania zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a miestnom 

poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady a súvislosť na VZN obce, ktoré je 

platné pre sledované obdobie. Predmetom kontroly bola kontrola výberu daňových pohľadávok 

za daň z nehnuteľností a poplatkov za triedený komunálny odpad. Hlavná kontrolórka 

konštatovala, že na základe porovnania s okolitými obcami, obyvatelia obce Lada sú oproti 

iným obciam najmenej daňovo zaťažení. V roku 2020 boli vydané rozhodnutia na daň 

z nehnuteľností vo výške 5 444,01 € a poplatok za komunálny odpad vo výške 11 654,14 €. 

Obec neeviduje žiaden nedoplatok na dani z nehnuteľnosti a poplatku za komunálny odpad 

a drobný stavebný odpad. Vrátky z dane z nehnuteľností a poplatku za komunálny odpad za rok 

2020 uplatnené neboli. 

Správa o kontrolnej činnosti za celý rok 2020: čo sa týka finančnej kontroly, kontrola bola 

zameraná na dodržiavanie zákona o cestovných náhradách v podmienkach obce v roku 2019, 
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kontrolu vykonávania inventarizácie majetku obce za rok 2019, kontrolu výberu daňových 

pohľadávok za daň z nehnuteľností a poplatkov za triedený komunálny odpad v nadväznosti na 

VZN obce, kontrolu výdavkových pokladničných dokladov výberovým spôsobom. Výkon 

ostatnej činnosti: vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za rok 2019, spracovanie 

stanoviska k návrhu záverečného účtu za rok 2019, vypracovanie návrhu plánu kontrolnej 

činnosti na II. polrok 2020 a I. polrok 2021, vypracovanie stanoviska k návrhu rozpočtu na roky 

2021, roky 2022-2023, účasť na školeniach, pravidelná účasť na zasadnutiach obecného 

zastupiteľstva. 

Hlasovaním bola správa o kontrole za II. polrok 2020 vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 188/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lada za II. polrok 2020 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

V čase o 18:23 sa do zasadacej miestnosti dostavili: p. Ivan, p. Osifová a p. Mitrová za 

dodržania protipandemických opatrení (dezinfekcia rúk, prekrytie horných dýchacích ciest, 

meranie teploty, kontrola potvrdenia o negatívnom výsledku testu). 

 

7. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2020 

Správu o kontrolnej činnosti HK za rok 2020 pani kontrolórka predniesla poslancom 

v predchádzajúcom bode, preto sa pristúpilo k hlasovaniu. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 189/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Lada za rok 2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

8. Rozpočtové opatrenie č. 6/2020 
Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na schválenie rozpočtové opatrenie 

č. 6/2020 rozpočtu obce Lada na rok 2020. Rozpočtové opatrenie bolo urobené kvôli úprave 

transferov, k zmene v položkách a presunom medzi položkami podľa skutočného plnenia za 

rok 2020. Celkové príjmy a výdaje ostávajú nezmenené. Poslancom bolo rozpočtové opatrenie 
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zaslané mailovou poštou. Pripomienky k tomuto rozpočtovému opatreniu zo strany poslancov 

neboli. 

Hlasovaním bolo predložené rozpočtové opatrenie č. 6/2020 vzaté na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 190/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Rozpočtové opatrenie č. 6/2020. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

9. Návrh na vyradenie majetku v ZŠ Lada 

Starosta obce predložil poslancom návrh na vyradenie majetku v ZŠ Lada. Jedná sa 

o poškodené knihy, učebnice, CD, nefunkčnú tlačiareň a kopírovací stroj. Prílohou návrhu je aj 

posudok o nefunkčnosti zariadení. Návrh na vyradenie majetku v základnej škole bol 

poslancom zaslaný mailovou poštou.  

Hlasovaním bol návrh na vyradenie majetku v ZŠ Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 191/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

návrh na vyradenie majetku v ZŠ Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Za: 3 Marián Kožlej, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Peter 

 

10. Prerokovanie žiadostí 

10.1 Žiadosť o odvodnenie prístupovej cesty k rodinným domom č. 301-308 v obci 

Lada 

Vlastníci týchto rodinných domov v zastúpení Antonom Ivanom, Lada 302 žiadajú obecné 

zastupiteľstvo o schválenie odvodnenia prístupovej cesty k daným rodinným domom. Dôvodom 

tejto žiadosti je plnohodnotné, pokojné a bezpečné bývanie v tejto obci. 

Starosta obce vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k odvodneniu tejto ulice. Dodal, že kým nemajú 

súhlas od p. Kožleja a p. Peteru, nemá sa kadiaľ to odvodnenie urobiť. Po ulici by sa dalo, ak 

budú súhlasy, len čo ďalej, kade by sa to zviedlo až k potoku. Jediná cesta je s ich súhlasom, 

nech sa oni vyjadria k tomu. 

Výber z diskusie: 
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P. Peter – je to súkromná ulica, my sme boli na ulici, že sa dohodneme a nikto nebol. 

P. Ivan – my sme sa dohadovali, že kade to pôjde. Či to pôjde cez p. Osifa alebo to pôjde cez p. 

Smoligovú. Sa to vyjednalo tým, že by p. Osif povolil prekop cez svoj pozemok, čiže táto otázka 

je vyriešená z tejto strany. Teraz záleží len na Vás p. Peter a na p. Kožlejovi, aby ste Vy dovolili 

kopať cez svoj pozemok. A keď by ste dali súhlas, nevidím dôvod, prečo by sa nedalo urobiť. 

P. Kožlej – to nie je moje, ja som nejednal, za rok nikto za nami neprišiel, nikto sa nespýtal či 

súhlasíme. A po ďalšie, ako to chcú cez cestu, tam ide voda, plyn, do akej hĺbky to vychádza. 

P. Bečaver povedal, že sa nechce do toho miešať, nakoľko to nie je jeho pozemok, je to pozemok 

p. Peteru a jeho sestry. Treba sa dohodnúť s majiteľmi dotknutých pozemkov a potom prísť, že 

majú od nich súhlas. Je za to, aby sa im pomohlo. Potom je to v kompetencii p. starostu so SSC 

či prepych alebo prekopať, projektová dokumentácia, nástrel. Len chýbajú tie súhlasy. 

P. Ivan – žiadosť sa dala preto, keďže na tej hornej strane našej prístupovej cesty sa odsúhlasili 

nejaké peniaze na odvodnenie cesty, ktorá tak isto má súkromného vlastníka a nie je tam čisto 

len obec. Jedného a potom ešte polovičné podiely sú tam. My sme stále chceli urobiť prvý krok, 

aby to prešlo pod obec, až potom, aby sa riešilo odvodnenie, ale keďže sa urobilo odvodnenie 

cesty na hornej strane, s ktorým súhlasilo obecné zastupiteľstvo, tak sme pokladali za dôležité, 

aby sme sa ozvali z tejto stránky aj my. Všetci, ktorí bývame na tej ulici si myslíme, že ten výkop, 

rigol nám viac poškodil, ako nám doprial. Z dôvodu, že tam nevojdú smetiari, minule tam nevošlo 

auto keď išlo vytiahnuť žumpu. Boli by sme veľmi radi, keby aj obecné zastupiteľstvo urobilo 

ten krok, nakoľko  už niekoľkokrát sa dáva žiadosť na odpredaj. My sme do tej cesty investovali 

10 000 Eur zo svojich. Všetko podľa právoplatného kolaudačného rozhodnutia máme splnené. 

Kvôli bezpečnosti vjazdu na hlavnú ulicu z našej ulice sa tam osadilo zrkadlo z našich peňazí. 

P. Bečaver povedal, že tam mala byť štrkodrvová, trativodová šachta, že teraz dosť vody z ich 

domov ide na cestu a dnes máme vodu zadržiavať si na svojom pozemku a nemáme ju vypúšťať 

von. 

P. Ivan povedal, že je tam nejaká šachta urobená, on osobne má tri šachty. 

P. Bečaver – ale keď to ináč nejde, aj tú situáciu ja chápem, ja hovorím, ja vám chcem pomôcť, 

základné veci vám chýbajú, na papieri mať podpísaný súhlas a tá investícia je trošku menšia. 

Možno 5x viac bude vaša investícia do tohto ako 3 tisíc Euro do tamtej ulice. 

A zistil sa ešte problém na tej ulici, že p. Hric má plot dakde inde, kde v skutočnosti má mať. 

P. Ivan – vie o tom, je o tom informovaný aj p. starosta. Ja som na to poukazoval, môj geodet, 

ktorého som zaplatil ja, lebo ja som dal porealizačné zameranie garáže, som zameral aj jeho plot, 

bol tam prítomný aj p. Hric, žeby nehovoril, že to bolo poza jeho chrbát. Rozprávali sme spolu, 

prisľúbil mi, že preloží ten plot, že ho zbúra a urobí tak jak má byť. 

Starosta obce – kvôli tomu plotu ten rigol by tak nevadil, lebo ten rigol vám chytá vodu, veľa 

vody išlo na vašu ulicu. 

P. Ivan – nešla veľa, išla veľa pri prietrži mračien. Ja aj p. Mitra sme išli hore, lebo tam rigol bol 

jaký, taký a my sme chodili ho čistiť s p. Kokoškom, aby voda išla dole. Čiže ten rigol tam bol, 

len teraz sa prehĺbil. 

P. Mitrová – my máme záujem aj sa snažíme. Keby sme boli vedeli, že treba prísť ešte osobne 

za každým, my nemáme problém. Tam bolo povedané, dajte žiadosť, budeme to riešiť. Teraz 

prídeme, dáme žiadosť a zase stojíme na tom, že sme neboli osobne. Však to nie je problém. My 

len chceme vedieť. Chcem, nechcem. Prídem osobne na budúci týždeň, budete mať iný názor? 

Starosta obce odporučil dohodnúť sa s vlastníkmi pozemku, potom bude treba urobiť malý 

projekt na to. 

 

 

10.2 Žiadosť o odpredaj časti obecného pozemku 

P. Albert Bekeč, pobytom Lada 142 žiada obecné zastupiteľstvo o odpredaj časti obecného 

pozemku na parcele č. 151/1 s rozlohou 6,8 x 3,3 m o výmere 22,44 m2 uvedenom na LV č. 384. 

Pozemok sa nachádza za pozemkom žiadateľa. Ako dôvod odkúpenia p. Bekeč uvádza, že chce 

zarovnať zadnú hranicu svojho pozemku so susedným pozemkom. Starosta obce vysvetlil, že p. 
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Bekeč už má spomínaný pozemok oplotený a meraním sa zistilo, že patrí obci. Nikomu to 

neprekáža, lebo cesta po, ktorej jeho syn vchádza na svoj pozemok je dosť široká. Pozemok sa 

musí ohodnotiť, určiť osobitný zreteľ a schváliť v zastupiteľstve. 

Starosta obce navrhol o odpredaji časti obecného pozemku hlasovať. Hlasovanie poslancov:  

Za: J. Bečaver, J. Peter, M. Kožlej, M. Matuščák, J. Holoďák.  

Proti: 0,  Zdržal sa: 0. 

S odpredajom pozemku súhlasili všetci prítomní poslanci. 

 

10.3 Žiadosť o prevádzku MŠ počas letných prázdnin 

Rodičia detí navštevujúcich Materskú školu Lada (13 rodičov) žiadajú, aby bola materská škola 

v prevádzke aj počas letných prázdnin. Rodičia berú na vedomie, že Vyhláška MŠ SR č. 

306/2008 Z. z. o materskej škole v znení neskorších predpisov taxatívne určuje, že cez letné 

prázdniny sa prevádzka materskej školy preruší najmenej na 3 týždne z dôvodov potreby 

dôkladného čistenia priestorov materskej školy, dezinfekcie prostredia a hračiek ako aj čerpania 

dovolenky zamestnancov. Avšak uzatvoriť MŠ na celé prázdniny nie je v súlade s oprávnenými 

záujmami a potrebami detí a ich zákonných zástupcov. 

O organizácii výchovno-vzdelávacej činnosti a prevádzke materskej školy počas školských 

prázdnin rozhoduje riaditeľka v spolupráci so zriaďovateľom, pričom rešpektuje oprávnené 

požiadavky zákonných zástupcov. Materské školy môžu v priebehu školského roka, pred 

jednotlivými školskými prázdninami zisťovať predbežný záujem zákonných zástupcov 

o dochádzku detí do materskej školy v tomto čase. 

Starosta obce – minulý rok sa kvôli pandémii neskoro urobil prieskum, tohto roku ste nás 

predbehli, mal byť aj triedny aktív, ale situácia je taká aká je, nemôžeme sa stretávať. Treba vyjsť 

v ústrety rodičom. Bol som za p. riaditeľkou, rozprávali sme sa o tom. Ja som za, aby bolo 

otvorené, treba urobiť kompromis, lebo učiteľky majú ešte veľa starej dovolenky. P. riaditeľka 

má 60 dní starej dovolenky a p. učiteľka má 53 dní starej dovolenky. Kuchárka a pomocná sila 

až toľko nemajú. 

P. Bečaver – keď budú pracovať, kedy si to potom vyčerpú? 

Starosta obce – zase im dačo ostane. Treba urobiť kompromis, lebo budú mať 3 týždne zatvorené, 

potom týždeň pred koncom augusta musia nastúpiť. V júli potrebujú, žeby sa otvorilo od 1.7. do 

16.7., to je 11 dní. Potrebujú ešte nejaké administratívne činnosti urobiť, 2-3 dni a potom by 

čerpali dovolenky. 

P. Kunová - my sme chceli vyjadriť záujem, vieme o tých dovolenkách, tak sme podali žiadosť 

kvôli tomu, či by bolo z Vašej strany možné zabezpečiť nejakú pomocnú silu. 

Starosta obce – na 8 detí musí byť 1 učiteľka. Na viac detí by bolo treba prijať 2 učiteľky. Tam 

sme uvažovali, že aspoň dva týždne otvoriť do toho 16.7. Aspoň troška pomôcť rodičom a potom, 

aby si čerpali dovolenku. 

P. Kunová – ale my určite súhlasíme aspoň s tými dvoma týždňami. 

P. Bečaver – my môžeme byť len poradným hlasom pri tejto veci. Ja som bol osobne zato, aby 

sa vám pomohlo, ale na dve sily, rozpočet s tým ani nerátal. P. starosta na to nemá peniaze. Som 

radil p. starostovi, že dva týždne a potom to ešte dorokovať s p. riaditeľkou, nakoľko sa jej 

nedostalo česti, aby tu bola a mohlo to byť možno aj uzavreté. Skôr by som ja osobne mal 

výhrady, akým spôsobom sa to robilo, že sa nerokovalo najprv s p. riaditeľkou a potom s ňou ísť 

za p. starostom. 

P. Kunová -  p. riaditeľky sme sa pýtali a ona povedala, že nebude to otvorené. Takže, nepýtali 

sa všetci, ale rozprávame sa medzi sebou a jeden človek sa opýtal. P. riaditeľka mala dva mesiace 

pred prázdninami urobiť prieskum. 

Starosta obce uviedol, že týždeň pred prázdninami sa robil prieskum, čo bolo neskoro. 

Nastúpila pandémia a viac sme sa báli vtedy ako teraz. Diskusiu uzatvoril s tým, že p. 

riaditeľka súhlasí s návrhom, stretnutím, urobí prieskum a následne bude MŠ otvorená. 

 

10.4 Žiadosť o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce Lada 
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Vlastníci parciel č. 619/9 a 499/6 opakovane žiadajú obecné zastupiteľstvo o schválenie 

prevodu nehnuteľnosti týchto parciel do vlastníctva obce formou kúpno-predajnej zmluvy za 1 

€. Predmetná žiadosť už bola prerokovaná na zasadnutiach OcZ dňa 29.07.2020 a 14.12.2020. 

Výber z diskusie: 

P. Ivan vysvetlil, že nakoľko im bolo na predchádzajúcom zastupiteľstve zo strany niektorých 

poslancov vytýkané, že prístupová komunikácia mala byť v nejakom stave odovzdaná,  

disponujú právoplatným rozhodnutím stavebného úradu,  že prístupová komunikácia je v stave, 

v akom má byť podľa stavebného zákona, nedostatky boli odstránené, komunikácia sa riadne  

užíva a riadne sa udržuje. Prosia obecné zastupiteľstvo, aby túto komunikáciu zobrala pod správu 

obec za jedno symbolické euro. Je to prvý a veľmi dôležitý krok obce, aby sa potom mohlo 

postupne niečo riešiť ďalej, lebo nemôže sa odvodniť niečo, čo je súkromné. 
 

Starosta obce povedal, že nemôžu teraz čakať, že im obec hneď prisľúbi obrubníky, asfalt atď. 

Frézovaným asfaltom by sa dala cesta presypať a osvetlenie by sa riešilo postupne. 
 

P. Ivan pripomenul, že je uznesenie z roku 2017, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie 

žiadosť vlastníkov predmetných parciel a riešenie osvetlenia a miestneho rozhlasu v budúcnosti 

podľa finančných možností obce. V prípade nebezpečenstva sa bude celá obec evakuovať, len 

oni ostanú doma. Pri osádzaní stĺpov je ochotný pomôcť aj p. Karabin a všetci ostatní. Z ich 

strany majú podľa stavebného povolenia, kolaudačného rozhodnutia všetko splnené. 

Starosta obce – ja aj p. Bečaver sme prevodu naklonení, ak sa chceme posunúť ďalej. 

P. Bečaver vyjadril obavy prevziať túto ulicu teraz, keď tam nevojdú záchranné zložky, lebo 

tento stav nezapríčinila obec. Navrhol predmetný predaj pozemku schváliť pod podmienkou, že 

plot p. Hrica bude odstránený. Sú obavy, že tam nevojde hasičské vozidlo. 

P. Holoďák - v záujme dobrého spolunažívania im treba pomôcť. 

Hlasovanie poslancov k prevodu nehnuteľnosti: 

Za: J. Bečaver, J. Holoďák 

Proti: 0, Zdržal sa: M. Matuščák, J. Peter, M. Kožlej 

 

10.5. Žiadosť o sprístupnenie zvukového záznamu z 13. zasadnutia Obecného 

zastupiteľstva a otázky do diskusie 

Starosta obce informoval, že p. Doležalová doniesla žiadosť o sprístupnenie zvukového záznamu 

zo zasadnutia OcZ a otázky do diskusie, ktorých je osem. Žiadosť dostali všetci poslanci 

a starosta odpovie na ňu písomne. P. Matuščák žiada, aby bola odpoveď na otázky zaslaná 

poslancom mailovou poštou. 

 

11. Diskusia 

V tomto bode starosta obce informoval: 

- od 15.02.2021 do 31.03.2021 prebieha sčítanie obyvateľov. Obyvateľ sa elektronicky 

sčíta sám. Deti do 18 rokov sčítajú rodičia alebo zákonný zástupca. Starším 

spoluobčanom treba pomôcť pri sčítaní ak niekoho o to požiadajú. Asistované sčítanie 

bude prebiehať od 1. apríla 2021 do 31. októbra 2021, bude trvať v každej obci 

maximálne 6 týždňov 

- v kultúrnom dome prebieha rekonštrukcia kuchyne svojpomocne, aj poslanci sa na nej 

podieľajú, vymieňa sa obklad, dlažba, bol zakúpený ohrievač vody 

- poslanci J. Bečaver a J. Peter sa dobrovoľne prihlásili na testovanie, odmenu chcú 

venovať na rekonštrukciu kuchyne 

- obec požiadala PSK o dotáciu na projekt „Športovisko pre všetkých“. Projekt by sa 

realizoval v areáli základnej školy zriadením vonkajšieho fitparku pre účely 

amatérskeho športu pre širokú verejnosť. Projekt už bol vypracovaný v minulom roku, 

žiadosť bola podaná opätovne 

- obec podala žiadosť o dotáciu na výmenu kúrenia v budove obecného úradu 

a kultúrneho domu. Projekt už bol vypracovaný v roku 2019. 
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- starosta obce je v jednaní so Slovenskou správou ciest ohľadom chodníka k Trnkovu 

 

P. Ivan sa opýtal poslancov na dôvody, pre ktoré sa zdržali hlasovania pri žiadosti 

o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce. 

 

 

23. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť. Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 19:43 h. 

 

 

Zapísala: Mária Gállová             ......................................... 

 

 

Overovatelia:  Ján Holoďák             ......................................... 

 

          Marián Kožlej             .........................................  

 

 

 

 

 

 

 

         Ján Katica 

        starosta obce 

 


